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Protokół nr XLVIII/22 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 28 czerwca 2022 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 10:00 i trwała do godz. 19:35. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski, poinformował, że 

obrady są prawomocne, w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 13 

radnych. W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 21 radnych, 

nieobecni byli Wiesław Fąfara i Marek Piasecki (lista obecności dołączona do protokołu).  

 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach, następnie 

przedstawił zmiany do porządku obrad. Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

podjęcie uchwały  w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji "Kędzierzyn-Koźle" 

przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji 

"Kędzierzyn-Koźle" i poddał wniosek pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 9 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Fabian 

Pszon, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (9) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że ww. punkt został wprowadzony do porządku 

obrad. Następnie zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

uchylającej uchwałę Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie nadania nazwy ulicy na 

osiedlu Rogi w Kędzierzynie-Koźlu: 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam 
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Oczoś, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (8) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew 

 

Radna Halina Mińczuk z powodu problemów technicznych nie mogła zagłosować w systemie 

eSesja, poinformowała, że oddaje głos „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że ww. punkt został wprowadzony do porządku 

obrad. 

 

Po uwzględnieniu zmian, porządek obrad XLVIII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr XLVI/22 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 26 maja 2022 

r. oraz Nr XLVII/22 z dnia 9 czerwca 2022 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Część I – rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Kędzierzyn-Koźle: 

1. Debata nad raportem o stanie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 

Kędzierzyn-Koźle.  

 

Część II – rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za rok 2021: 

1. Wystąpienie Prezydenta Miasta. 

2. Wystąpienie Skarbnika Miasta. 

3. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu miasta za rok 2021. 

4. Przedstawienie opinii komisji problemowych o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

miasta za rok 2021. 

5. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu miasta za 2021 r. 

oraz wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za rok 2021 

oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

6. Dyskusja. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze  

sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
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Część III – sprawy bieżące: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle do 

2030 r. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie 

osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, 

Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola Szymanowskiego, 

Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego oraz projektowanej ul. Błonie. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

położonego na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Stanisława Wyspiańskiego, 

Kłodnickiej, Żabienieckiej, Jagiellońskiej, Marcina Helwiga oraz Alei Armii 

Krajowej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

obejmującego tereny w rejonie ulic: Rybarze, Litewskiej, Heleny Modrzejewskiej, 

Jana Brzechwy, Aleksandra Fredry i Słowiczej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i zespole szkół prowadzonych 

przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, a także ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych 

mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z 

przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki  

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady prowadzenia tego handlu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji "Kędzierzyn-

Koźle" przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic 

aglomeracji "Kędzierzyn-Koźle". 

11. Projekt uchwały uchylającej uchwałę Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie 

nadania nazwy ulicy na osiedlu Rogi w Kędzierzynie-Koźlu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania policji środków finansowych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022 wraz z 

autopoprawką. 
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14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką. 

15. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu Nr XLVI/22 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 26 maja 2022 

r. oraz Nr XLVII/22 z dnia 9 czerwca 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLVI/22 z sesji 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 26 maja 2022 r. oraz Nr XLVII/22 z dnia 9 czerwca 

2022 r.: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Odulińska 

NIEOBECNI (5) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Marek Piasecki, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad 4. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 27 maja do 21 czerwca 2022 r. 

oraz 22 do 27 czerwca 2022 r., podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, 

wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie 

postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.6.2022 z dnia 22 czerwca 2022 r. oraz z dnia 

27 czerwca 2022 r. będące uzupełnieniem informacji z dnia 18 maja).  
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Część I – rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Kędzierzyn-Koźle: 

 

Ad 1. 

Debata nad raportem o stanie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przedstawiła raport o stanie gminy w formie 

prezentacji obejmującej podsumowanie działalności Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w 

2021 roku. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem o przedstawioną w prezentacji kwotę 28 mln 

zewnętrznych środków finansowych wykorzystanych przez gminę, na jaką kwotę zostały 

złożone wnioski.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska stwierdziła, że nie jest w stanie odpowiedzieć w tym 

momencie, ale może taką odpowiedź przygotować.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z kolejnym pytaniem o finansowanie wykonanych zadań z 

budżetu obywatelskiego np. koszty utrzymania tężni.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że tężnie generują koszty ponieważ trzeba kupić solankę, 

na okres zimowy ją wylać, ale są też zadania które mają wydatek jednorazowy np. 

doposażenie OSP.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z pytaniem o remont pustostanów, ile lokali zostało 

wyremontowanych w 2021 r. 

 

Dyrektor MZBK poinformował, że wyremontowanych zostało 67 lokali. 

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, że gmina powinna remontować tych lokali więcej, 

radny podkreślił, że sytuacja mieszkaniowa jest bardzo ważnym aspektem.  

 

Prezydent Miasta zaznaczyła, że są to mieszkania socjalne tylko dla osób o najniższym 

wynagrodzeniu lub w ciężkiej sytuacji, które zadłużają te mieszkania. Bardzo by chciała, aby 

gmina mogła udostępniać mieszkania dla ludzi pracujących, mających dzieci, którzy chcą 

mieszkać w Kędzierzynie-Koźlu, a nie chcą wynajmować mieszkania. Dobrym kierunkiem są 

mieszkania do remontu, które są dla mieszkańców lepiej zarabiających, których stać na 

remont. Wspomniała równie o programie SIM, w którym będą mieszkania gminne, ale nie 

będą obowiązywały kryteria takie jak dla mieszkań socjalnych. Jej zdaniem gmina musi obrać 

taki kierunek, żeby każda osoba mogła się starać o mieszkanie.  

 

Dyrektor MZBK dodał, że w tym roku wyremontowano już 33 mieszkania, na koniec roku 

powinno ich być ok. 80.  

 

Fabian Pszon zapytał z czego wynika wzrost niebieskich kart.  
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Sabina Nowosielska odpowiedziała, że wpływ na to miała pandemia, zwiększa się ilość 

spożywania alkoholu ale trudno stwierdzić jednoznacznie, że to alkohol jest tym czynnikiem, 

który wpływa na wzrost niebieskich kart.   

 

Adam Oczoś zwrócił uwagę na zmniejszenie ilości mieszkańców w gminie Kędzierzyn-

Koźle, ale takie tendencje wykazuje wiele gmin. Dochody i przychody w gminie sięgają 

blisko 358 mln, takie liczby dawno nie figurowały w statystykach. Pozyskiwanie funduszy 

zewnętrznych na poziomie 28 mln zł świadczy o zaangażowaniu i skuteczności w 

pozyskiwaniu tych środków. Podkreślił, że gmina Kędzierzyn-Koźle wspiera mieszkańców w 

profilaktyce zdrowotnej. Wspomniał również o wzrostach cen i zwrócił uwagę, że gmina jest 

przed wyzwaniem zwiększenia wydatków bieżących na utrzymanie infrastruktury. Na koniec 

swojej wypowiedzi poinformował, że Klub Radnych Sabiny Nowosielskiej życzy pani 

prezydent siły i wytrwałości w realizowaniu zadań i będzie głosował za wotum zaufania.  

 

Jacek Król zapytał o pozycję w budżecie „Transport i łączność” w kwocie ok. 14 mln zł, w 

opisie największy wydatek stanowi rekompensata dla MZK, jaka to cześć tej kwoty.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że jest to kwota ok. 12 mln, będzie o tym mówiła w 

kolejnej prezentacji dotyczącej budżetu. 

 

Ad 2. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-

Koźle.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian 

Pszon, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że wotum zaufania zostało 

pani prezydent udzielone.  



7 
 

UCHWAŁA NR XLVIII/553/22 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle  
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad prowadzący obrady ogłosił 

przerwę, która trwała od 11:45 do 11:55. 

 

Część II – rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za rok 2021: 

 

Ad 1. 

Wystąpienie Prezydenta Miasta. 

 

W wystąpieniu Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przedstawiła wykonanie budżetu 

miasta Kędzierzyn-Koźle za 2021 rok w formie prezentacji.  

 

Ad 2. 

Wystąpienie Skarbnika Miasta. 

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz w swoim wystąpieniu poinformowała, że podczas realizacji 

budżetu za rok 2021 stosując przepisy ustawy o finansach publicznych dokonano zmian 

budżetu zarówno w formie uchwały Rady Miasta jak i Zarządzeń Prezydenta. Dokonując 

zmian planu, zwiększono dochody o kwotę 9.600.000,00 zł, plan przychodów zwiększono o 

kwotę 8.500.000,00 zł.  Planowane wydatki zwiększono o kwotę 18.200.000,00 zł, plan 

rozchodów nie uległ zmianie. 

Dochody zrealizowano w kwocie 339.119.000,00 zł, co stanowi 109% planu. Dochody 

bieżące wykonano w 108%, zaś majątkowe w 119%. Największą pozycję stanowią dochody 

własne, które stanowiły 58% dochodów ogółem.  

Przychody wykonano w kwocie 19.175.185,00 zł. Z tzw wolnych środków, planowany kredyt 

na rok 2021 w wysokości 19 mln nie został uruchomiony. 

Wydatki zrealizowano w kwocie 312.257.000,24 zł, co stanowi 92% planu. Wydatki bieżące 

zrealizowano w kwocie 282.000.000,00 zł, co stanowi 93% planu, natomiast wydatki 

majątkowe zrealizowano w kwocie 29.400.000,00 zł. 

Rozchody zrealizowano w kwocie 10.678.000,00 zł.  

Wykonanie budżetu miasta za 2021 r. zakończono nadwyżką w wysokości 26.862.683,00 zł., 

natomiast nadwyżka dochodów bieżących nad wydatkami bieżącymi wyniosła 38.430.531,00 

zł. 

Zobowiązania gminy na koniec 2021 roku zmalały i wyniosły 119.960.549,00 zł i wynikają z 

zaciągniętych pożyczek i kredytów długoterminowych, na koniec roku gmina nie posiadała 

żadnych zobowiązań wymagalnych. Zadłużenie gminy stanowiło nieco ponad 35% dochodów 

ogółem. 

Na dzień 31 grudnia 2021 r. stan środków na rachunku podstawowym gminy wyniósł 

35.769.889,00 zł. W roku 2021 gmina, podobnie jak w latach poprzednich, terminowo 

realizowała swoje zobowiązania. 
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Ad 3. 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu miasta za rok 2021. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, Ewa Czubek odczytała sentencję 

uchwały nr 83/2022 z dnia 29 kwietnia 2022 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 r.  

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu pozytywnie opiniuje 

sprawozdanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z wykonania budżetu Miasta Kędzierzyn-

Koźle za 2021 r. (uchwała nr 83/2022 dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 4. 

Przedstawienie opinii komisji problemowych o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta za 

rok 2021. 

 

Przedstawienie opinii komisji problemowych do sprawozdania z wykonania budżetu miasta 

na rok 2021 przedstawiono kolejno: 

 Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

stosunkiem głosów: 7 ,,za”, „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu miasta za 2021 rok;  

 Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: 8 głosów ,,za”, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu miasta za 2021 rok; 

 Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja,  

stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „wstrzymujących się” - 1, głosów „przeciw” nie było, 

pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta za rok 2021; 

 Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „wstrzymujących się” - 4, głosów „przeciw” nie 

było, pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta za rok 2021. 

 

Ad 5. 

Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu miasta za 2021 r. oraz 

wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za rok 2021 oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Dysarz poinformowała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała wniosek o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta 

Kędzierzyn-Koźle za rok 2021 stosunkiem głosów: ,,za”- 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących 

się” – 5. Dodała, że komisja podjęła uchwałę nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 6.06.2021 r. w sprawie opinii o wykonaniu budżetu miasta 

Kędzierzyn-Koźle za rok 2021 i wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta 

Kędzierzyn-Koźle za rok 2021 i odczytała treść uchwały (uchwała nr 1/2022 dołączona do 

niniejszego protokołu).  

Katarzyna Dysarz odczytała również sentencję uchwały nr 206/2022 z dnia 15 czerwca 2022 

r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-
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Koźle z wykonania budżetu miasta za 2021 rok (uchwała nr 206/2022 dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad 6. 

Dyskusja. 

 

Adam Oczoś poinformował, że Klub Radnych Koalicja Obywatelska będzie głosował za 

udzieleniem absolutorium pani prezydent.  

 

Katarzyna Kukoka-Bogocz odniosła się do przeprowadzonych kontroli przez Komisję 

Rewizyjną, zespół kontrolny skontrolował kilka inwestycji, w tym również inwestycję 

budowy przystani kajakowej w Sławięcicach, do której miał kilka wątpliwości. Radna 

przedstawiła wnioski, uwagi i zastrzeżenia z przeprowadzonych kontroli.  

 

Prezydent Miasta przeczytała swoje wyjaśnienie w przedmiocie uwag dotyczących 

wykonania zadania budowy przystani kajakowej w Sławięcicach, które przekazała radnym 23 

czerwca 2022 r.  

 

Tomasz Scheller w swojej wypowiedzi zaznaczył, że mimo iż inwestycja budowy przystani 

kajakowej była droga, to była bardzo potrzebna, a altanka jest porządnie wykonana z dobrych 

materiałów. Dodał, że nie będzie nigdy członkiem Komisji Rewizyjnej, bo jest to 

niewdzięczna praca.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że wiele nowo zasadzonych drzew usycha.  

 

Dominik Szustakiewicz poinformował, że w trakcie kontroli w ramach absolutorium 

sformułował wnioski w zakresie wydatków bieżących związanych z promocją miasta, 

dotyczyły one m.in. braku mierzalności skutków promocji. Później został przedstawiony 

dokument Strategii Rozwoju Miasta, z którego można wyczytać, że jest niski poziom zaufania 

mieszkańców i brak rzetelnej informacji. 81% osób, które zostały przebadane w ramach tej 

strategii, uważa, że Kędzierzyn-Koźle nie jest dobrym miejscem do rozwoju. Radny ma 

wątpliwości czy promocja wewnętrzna jest potrzebna aż w tak dużym stopniu.  

 

Tomasz Scheller stwierdził, że nie usłyszał od opozycji argumentów, które by spowodowały 

chęć głosowania przeciw udzieleniu absolutorium lub wstrzymania się od głosu. Dodał, że nie 

zgadza się ze wszystkimi rzeczami, które się dzieją w mieście, chciałby więcej inwestycji na 

swoim osiedlu, ale trzeba docenić, że na każdym osiedlu się coś dzieje, a miasto się w miarę 

rozwija.  Podkreślił, ze kierowanie takim budżetem jest to wyzwanie. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że przy poprzednich budżetach mówił o wielu rzeczach, 

czego nie chciał dzisiaj powtarzać. Przypomniał o budowie Wodnego Okka, która kosztowała 

dwa razy więcej. Podkreślił, że gmina Kędzierzyn-Koźle wydaje na autobusy i mieszkania aż 

25 mln zł rocznie. Dodał, że nie ma zamiaru przekonywać radnego, aby głosował przeciw 



10 
 

budżetowi, ale zaznaczył, że opozycja jest potrzebna, z braku opozycji w Rosji tak wygląda 

sytuacja na Ukrainie.  

 

Tomasz Scheller podkreślił, że zauważa te rzeczy o których mówił przedmówca i się z tym 

zgadza, ale nie są to dla niego argumenty do głosowania przeciw budżetowi.  

 

Dominik Szustakiewicz poparł wypowiedź radnego Chudomięta, że nie nikt z opozycji nie ma 

na celu przekonywać innych radnych. Każdy przedstawił swoje argumenty i wnioski z 

kontroli.  

 

Wobec wyczerpania dyskusji w temacie absolutorium, prowadzący obrady przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 

2021 wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu miasta za 2021 rok: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR XLVIII/554/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 

2021 wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu miasta za 2021 rok 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że absolutorium zostało pani prezydent 

udzielone. 

 

UCHWAŁA NR XLVIII/555/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska podziękowała radnym i podkreśliła, że nie jest łatwo 

kierować budżetem. Pomimo, że miasto jest bardzo rozległe stara się, aby w każdej jego 

części były mniejsze czy większe inwestycje. Zwróciła uwagę na dobrych pracowników, na 

szkolnictwo na wysokim poziomie. Nie ma na to wpływu, że wydatki bieżące mogą być 

większe od dochodów, wydatki bieżące idą na szkoły, na wynagrodzenia, na działalności 

kulturalne. Zaznaczyła, że został wprowadzony system optymalizacji kosztów w urzędzie i 

spółkach, ale przyszły rok będzie bardzo ciężki zarówno dla samorządów, jak i dla ludzi.   

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 13:45 do 15:35. 

 

Część III – sprawy bieżące: 

 

Ad 1. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030 r. 
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Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  „za”  –  7,  ,,przeciw”  –  0,  „wstrzymujących  się”  –  3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (6) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Halina Mińczuk, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik 

Szustakiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XLVIII/556/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030 r. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 2. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli 

Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz 

Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił zasady głosowania, w związku ze zgłoszeniem przez 

mieszkańców czterech uwag do wyłożonego planu zagospodarowania przestrzennego. Dodał 

przy tym, że uwaga nr 2 została przez Prezydenta Miasta uwzględniona, w związku z czym 

odbędą się trzy odrębne głosowania uwag, nieuwzględnionych przez Prezydenta Miasta.  

W załączniku nr 2 będziemy głosować uwagi nr 1, 3 i 4. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie stanowisko Prezydenta Miasta, jednocześnie 

odrzucając zgłoszoną uwagę nr 1. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Uwaga nr 1 nie została uwzględniona. 

Przewodniczący przeszedł do drugiego głosowania tj. poparcia stanowiska Prezydenta Miasta, 

a tym samym odrzucenia zgłoszonej uwagi nr 3. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki. 

 

Uwaga nr 3 nie została uwzględniona. 

Przewodniczący przeszedł do trzeciego głosowania tj. poparcia stanowiska Prezydenta 

Miasta, a tym samym odrzucenia zgłoszonej uwagi nr 4. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

Uwaga nr 4 nie została uwzględniona. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że rozstrzygnięcia prezydenta miasta do 

wszystkich uwag zostały przyjęte, następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: 

Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału 

Gliwickiego. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVIII/557/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, 

w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału 

Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 3. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego 

na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego 

Dunikowskiego oraz projektowanej ul. Błonie. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVIII/558/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie 

osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego 

Dunikowskiego oraz projektowanej ul. Błonie 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego 

na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Stanisława Wyspiańskiego, Kłodnickiej, 

Żabienieckiej, Jagiellońskiej, Marcina Helwiga oraz Alei Armii Krajowej. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVIII/559/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie 

osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Stanisława Wyspiańskiego, Kłodnickiej, Żabienieckiej, 

Jagiellońskiej, Marcina Helwiga oraz Alei Armii Krajowej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego 

tereny w rejonie ulic: Rybarze, Litewskiej, Heleny Modrzejewskiej, Jana Brzechwy, 

Aleksandra Fredry i Słowiczej. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 
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Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVIII/560/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny 

w rejonie ulic: Rybarze, Litewskiej, Heleny Modrzejewskiej, Jana Brzechwy, 

Aleksandra Fredry i Słowiczej 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/561/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze  

w przedszkolach, szkołach podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle, a także ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (11 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/562/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, 

szkołach podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle,  

a także ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 

służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do 

wynajmowania na czas trwania stosunku pracy.  
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska poinformowała, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/563/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań służbowych 

wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do wynajmowania na 

czas trwania stosunku pracy 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki  

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia tego handlu. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady otworzył dyskusje, w której jako pierwszy głos zabrał radny Dominik 

Szustakiewicz. 

Radny zapytał co w sytuacji z rolnikami, którzy mają z góry wykupione stanowisko i handlują 

w piątki i soboty, czy im będzie przysługiwała jakaś bonifikata z tego tytułu. 

Stanisław Węgrzyn wyjaśnił, że jeżeli chodzi o rolników, którzy już posiadają umowy najmu 

to dotyczy tylko stanowiska, a nie opłaty targowej tj. jeżeli ma stanowisko i wygra w drodze 

konkursu to płaci wówczas czynsz i opłaty eksploatacyjne, to nie jest związane z opłatą 

targową. Uchwała mówi o zwolnieniu w piątki i soboty z opłaty targowej rolników i ich 
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domowników, którzy potrafią udowodnić, że prowadzą gospodarstwo rolne. Nie będzie 

wobec tego żadnej ulgi czy bonifikaty i żadnego przeliczenia, ponieważ to nie dotyczy 

uchwały.  

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał czy do tej pory rolnikom nie wolno było sprzedawać  

w piątki i soboty. 

Stanisław Węgrzyn wyjaśnił, że mogli handlować z tymże musieli uiszczać opłaty targowe, 

natomiast teraz otrzymają jak gdyby bonus w postaci zwolnienia z tej opłaty w piątek i 

sobotę. 

Radny Grzegorz Chudomięt wyraził wobec tego opinię, że grupa rolników jak wynika  

z zapisów ustawy to grupa specjalnej troski, która coraz częściej staje się jednostką 

uprzywilejowaną podobnie jak sędziowie w naszym kraju. 

Wobec braku innych chętnych do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

omawianej uchwały.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, 

Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/564/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki  

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady prowadzenia tego handlu 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji "Kędzierzyn-Koźle" 

przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji 

"Kędzierzyn-Koźle". 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, 

Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/565/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji "Kędzierzyn-Koźle" przy 

realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji 

"Kędzierzyn-Koźle" 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie nadania 

nazwy ulicy na osiedlu Rogi w Kędzierzynie-Koźlu. 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski przypomniał, że projekt uchwały został wprowadzony 

pod obrady sesji w dniu dzisiejszym wobec czego nie był opiniowany przez żadną komisję 

problemową. 

 

Radny Michał Nowak jako inicjator uchwały wyjaśnił, że na poprzedniej sesji Rada Miasta 

podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy na os. Rogi. Okazało się, że dość 

niejednoznaczna opinia Rady Osiedla nie do końca odzwierciedla stanowisko mieszkańców, 

którzy na tym odcinku mieszkają, wobec czego pani prezydent na komisji poprosiła nas  

o stanowisko jak ten problem rozwiązać.  
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Komisja przyjęła wniosek aby uchwałę uchylić i taki też projekt uchwały zgodny ze 

stanowiskiem komisji trafił w dniu dzisiejszym pod obrady Rady Miasta. Wyrażając własną 

opinię uznał to za zasadne ponieważ zdanie mieszkańców tej ulicy powinno być decydujące, 

niezależenie od nieporozumień, które po drodze zaszły. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt dopytał o kilka kwestii w tym temacie. Zapytał gdzie jest tak 

naprawdę sedno tego, że tę uchwałę powinniśmy wycofać.   

 

Radny Michał Nowak wyjaśnił, w jaki sposób powstał pomysł nadania nazwy ulicy w 

Rogach. W zeszłym roku komisja Skarg, Wniosków i Petycji, a następnie Rada Miasta 

zadecydowała  

o tym, aby w związku z wnioskiem jednego z mieszkańców naszego miasta uhonorować dr 

Arthura Nicolaiera odkrywcę bakterii tężca w przestrzeni miasta. Był to kozielski naukowiec 

wobec czego postanowiono, że to właśnie na terenie tej części miasta powinien uczony być 

uhonorowany. Wybrano kawałek obszaru osiedla Koźle Rogi. Niestety mieszkańcy tej części 

miasta uznali, że powinno być wybrane bardziej godne i odpowiednie miejsce. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt kontynuując wyraził opinię, że nie może być tak, że skoro Rada 

Osiedla nie do końca jest zadowolona z tej nazwy, a uchwała jest podjęta zgodnie z prawem 

to Rada Miasta tak po prostu uchyli tę podjętą na poprzedniej sesji uchwałę. Nie widzęi 

potrzeby prostowania sprawy, w której Rada Miasta nie jest w niczym winna. 

 

Radny Jacek Król zapytał jaka jest obecnie nazwa ulicy przy której usytuowane są domy 

mieszkańców osiedla Rogi. 

 

Radny Michał Nowak wyjaśnił, że to są 4 domy, i jest to ulica Główna. 

 

Radna Ewa Czubek zabierając głos w dyskusji wyraziła opinię, że w ten sposób tworzy się 

pewien niebezpieczny precedens, komuś nie spodobała się decyzja Rady i my mamy teraz 

zmieniać coś co pełnoprawnie zostało podjęte. Przypomniała opiniowanie tej uchwały na 

posiedzeniu komisji Infrastruktury w maju, po czym odczytała pierwsze zdanie stanowiska 

Rady Osiedla Rogi, które brzmiało: Rada Osiedla Koźle Rogi popiera wszelkie inicjatywy 

mające na celu upamiętniać wybitnych mieszkańców miasta K-K”. To była właśnie taka 

inicjatywa. Trzeba było napisać wprost, że tam są 4 domy, że nazwisko uczonego może 

stanowić dla mieszkańców duży problem, że jest im dobrze tak jak jest obecnie i że proponują 

aby nic nie zmieniać. Dodała, że nie podoba jej się projekt zmiany tej uchwały i wycofanie się 

z tego jest zwyczajnie niepoważne. W uzasadnieniu do uchwały jest napisane, że autor 

inicjatywy uchwałodawczej nie przeprowadził sondażu ani konsultacji wśród osób 

zamieszkujących przy tej ulicy. Podzieliła się opinią, że radny nie musi przeprowadzać 

żadnych konsultacji bo nie jest od tego. Wszystko wskazuje na to, że powstał konflikt między 

mieszkańcami tych 4 domów a Radą Osiedla Rogi, a Rada Miasta w tej sytuacji została 

postawiona pod ścianą. Nie widzi w tym przypadku żadnego naruszenia interesów 

mieszkańców poprzez nazwanie ulicy przy której mieszkają nazwiskiem człowieka, który 
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zasłużył się dla tego miasta. Kończąc poinformowała, że w związku z powyższym będzie 

głosowała przeciw. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt dodał, że podobna sytuacja była w Sławięcicach, przy nadawaniu 

imienia szkole. Również powstał konflikt między rodzicami, a szkołą. Jest wiele ulic 

problematycznych między innymi ul. Chopina czy Marie Skłodowskiej-Curie. Dochodzimy  

w ten sposób do absurdów, aby odkręcać coś co zostało podjęte zgodnie z prawem.  

Wobec braku innych chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Hanna Białas, Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (6) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Fabian Pszon, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/566/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

uchylająca uchwałę Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie nadania nazwy ulicy na 

osiedlu Rogi w Kędzierzynie-Koźlu. 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania policji środków finansowych. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  „za”  –  7,  ,,przeciw”  –  0,  „wstrzymujących  się”  –  3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.   

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy pan komendant zwrócił się z prośbą o przyznanie dotacji do 

innych gmin powiatu Kędzierzyn-Koźle.   
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Komendant Powiatowy Policji Hubert Adamek poinformował, że zwrócił się do gminy 

Reńska Wieś o dofinansowanie na zapewnienie większej ilości służb w rejonie akwenu 

Dębowa. Miasto Kędzierzyn-Koźle jest obszarem, gdzie przeprowadzane jest 90% 

interwencji, dlatego postanowił wystąpić z wnioskiem do pani prezydent. Od momentu 

zniesienia obostrzeń covidowych znacznie wzrosła ilość interwencji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, że funkcjonują dodatkowe patrole na 

kozielskiej wyspie, gdzie odbywa się wiele imprez. Pochwalił współpracę z komendantem, 

dodał, że będzie głosował za podjęciem uchwały.  

 

Fabian Pszon przychylił się słów przedmówcy. 

 

Adam Oczoś stwierdził, że nie ma wątpliwości co do podjęcia uchwały. Wspomniał również 

o piśmie, które dostał od kierowcy przejeżdżającego przez Kędzierzyn-Koźle, który wpadł w 

dziurę na ulicy Stefana Batorego i uszkodził oponę. Dziura była nieoznakowana, a pan został 

poinformowany przez policjantów, że zarządcą drogi jest Gmina Kędzierzyn-Koźle, która nie 

zabezpieczyła odpowiednio tego terenu. Pan został wprowadzony w błąd, ponieważ zarządcą 

tej drogi jest Starostwo Powiatowe. Radny zwrócił się do komendanta policji, aby uczulił 

policjantów z zakresu odpowiedzialności za dane drogi oraz zabezpieczył to miejsce.  

 

Komendant zwrócił się z prośbą o wskazanie tego miejsca i okoliczności zdarzenia, sprawdzi 

w jaki sposób policjanci zareagowali w momencie ujawnienia ubytku oraz w jaki sposób 

zareagował zarządca drogi. 

 

Adam Oczoś poinformował, że przekaże na komendę informację wraz ze zdjęciami.  

 

Jacek Król zapytał co jest przyczyną wzrostu interwencji. 

 

Hubert Adamek wyjaśnił, że wiąże się to ze zniesieniem obostrzeń związanych z covidem.  

 

Jacek Król zapytał jak wygląda sprawa z wakatami na komendzie. 

 

Komendant odpowiedział, że są 3 wakaty na 201 etatów, jest 13 kursantów, podsumował, że 

brakuje 40% dzielnicowych i 20% policjantów. Dodał, że pandemia wpłynęła na szybkość 

realizacji kursów, policjanci byli również kierowani na granice białoruską oraz na ukraińską. 

 

Jacek Król zapytał, czy można się zwrócić o wsparcie podobnie jak w zeszłym roku do 

Komendy Miejskiej Policji w Opolu. 

 

Komendant odpowiedział, że zwracał się do Samodzielnego Pododdziału Prewencji w Opolu 

o przydzielenie sił wsparcia, problem polega na tym, że ten pododdział jest angażowany do 

działań w kraju i nie może w takim dużym stopniu jak wcześniej wspomagać jednostek 

terenowych.  
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Andrzej Kopacki zwrócił uwagę na pojawiające się podpalenia w dawnej jednostce 

wojskowej na ul. Synów Pułku, zapytał, czy podjęto jakieś działania w tej sprawie. Dodał, że 

przychyla się do wparcia, tym bardziej, że jest zadowolony z działań policji.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił się z pytaniem, czy policja korzysta z monitoringu 

miejskiego i czy ma on wpływ na poprawę bezpieczeństwa w mieście.  

 

Komendant potwierdził, że często zwracają się do Straży Miejskiej o udostępnienie zapisów 

monitoringu, nie da się jednoznacznie stwierdzić czy ma to wpływ na poprawę 

bezpieczeństwa. Monitoring jest wykorzystywany do celów wykrywczych i jako dowód w 

danej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 

NIEOBECNI (2) 

 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVIII/567/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie przekazania policji środków finansowych 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę, która trwała od 16:30 do 16:55. 

 

Ad 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022 wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć poinformował, że 

podczas posiedzenia komisji został zgłoszony wniosek przez radnego Tomasza Schellera o 

treści:  

,,skreślenie zadania ,,PT  likwidacja  nieczynnych i budowy  nowych szalet miejskich przy ul. 

Konopnickiej”, o środki przeznaczone na to zadanie, skorygować paragraf 0770 w dziale 

700”.  

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 7 , ,,przeciw” – 0 , „wstrzymujących się” – 3, udzieliła 

poparcia wnioskowi. 

Komisja  stosunkiem głosów: „za” – 5 , ,,przeciw” –  3 , „wstrzymujących się” –  3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt  uchwały wraz z autopoprawką oraz wnioskiem 

radnego Tomasza Schellera.   

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że był na spotkaniu z Radami Osiedla Stare 

Miasto i Południe i został zobligowany do tego aby poruszyć problem braku toalet miejskich 

w Koźlu. Zwrócił się z prośbą, aby szanując wolę mieszkańców Koźla przychylić się do 

propozycji budowy nowych szalet miejskich, będzie głosował za odrzuceniem wniosku 

radnego Schellera.  

 

Prezydent Miasta stwierdziła, że była zdziwiona wnioskiem radnego Schellera, w okolicach 

rynku nie ma toalet, są możliwe do postawienia toalety przenośne w miejscu dawnych szalet. 

Przypomniała, że jest to teren konserwatora zabytków i nie wie, czy pozwoli postawić takie 

toalety. Nie można na razie oszacować kosztów tej inwestycji. Potrzebę zgłaszają 

mieszkańcy, restauratorzy na rynku protestują, ponieważ dużo osób korzysta z ich toalet.  

 

Fabian Pszon zapytał, czy były rozmowy z radami osiedli na temat płatności za toalety.  

 

Sabina Nowosielska odpowiedziała, że nie było takich ustaleń, ale przypuszcza, że będą 

płatne.  

 

Fabian Pszon stwierdził, że są toalety w bibliotece, w Urzędzie Miasta, można również 

porozmawiać z przedsiębiorcami, którzy maja toalety, może chcieliby je udostępnić 

mieszkańcom. Na posiedzeniu komisji padały kwoty ok. 200-300 tys. za powstanie toalet w 

miejscu dawnych szalet. Sceptycznie podchodzi do tego pomysłu, zależy ile to będzie 

kosztować.  

 

Ireneusz Wiśniewski podkreślił, że jest duża potrzeba, mieszkańcy są w stanie zapłacić za 

toaletę, jego zdaniem będzie wtedy bardziej szanowana. Ludzie z okolicznych wiosek 

przyjeżdżający do miasta mają problem.  

 

Prezydent Miasta w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Pszona zaznaczyła, że Urząd Miasta 

jest zamknięty wieczorami i w weekendy, w bibliotece nie ma takiej osoby, która będzie 

pilnować porządku w toalecie. Udostępnienie toalet mieszkańcom jest to zadanie gminne a 

nie przedsiębiorców, ale dopóki nie ma projektu i zgody konserwatora nie ma o czym 

rozmawiać.  
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Fabian Pszon zwrócił uwagę, że w Kędzierzynie również nie ma toalet.  

 

Prezydent Miasta podkreśliła, że w Kędzierzynie są toalety przy większości placów zabaw.  

 

Andrzej Kopeć stwierdził, że ludzie przyjezdni będąc na rynku pójdą coś zjeść do restauracji  

i wtedy skorzystają z toalety. Przypomniał, że kiedyś głosował za powstaniem szalet 

miejskich  i dziś ocenia to jako błąd, ponieważ szalety nie były wykorzystywane w należytym 

stopniu i zostały zdewastowane. Nie chciałby drugi raz popełnić tego samego błędu i poprze 

wniosek radnego Schellera.  

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak przypomniał, że toalety, o których mówił 

przedmówca były na końcu ulicy Harcerskiej i problem polegał na tym, że toalety z racji tego 

umiejscowienia były dewastowane. Teraz jest mowa o zupełnie innym miejscu, jest dużo 

większa kontrola, monitoring, niedaleko straż miejska i policja. Podkreślił, że przy okazji 

byłby odrestaurowany cały ciąg od ul. Piastowskiej poprzez rynek aż do PKS-u.  

 

Grzegorz Chudomięt podzielił się opinią, że powinny powstać porządne toalety na rynku, 

które będą podziemne, nie wpływające na wizerunek rynku. Uważa, że zapobiegnie to ich 

zdewastowaniu i musi być ktoś, kto będzie tego pilnował i dbał o czystość. 

 

Dominik Szustakiewicz poinformował, że na posiedzeniu komisji poparł wniosek radnego 

Schellera, jego zdaniem są potrzebne toalety, jednak w tym przypadku niewiadomo jaki 

będzie końcowy koszt. Nie rozumie dlaczego najpierw nie zostało to uzgodnione z 

konserwatorem i po oszacowaniu kosztów przedstawione radnym.  

 

Sabina Nowosielska wyjaśniła żeby uzgodnić cokolwiek z konserwatorem trzeba najpierw 

zrobić projekt i taka pozycja musi się znaleźć w budżecie. 

 

Tomasz Scheller podzielił się opinią, że nie podważa tego, że te toalety są potrzebne tylko, 

czy nie będą zdewastowane tak jak poprzednie. Jego zdaniem skoro przy placach zabaw mogą 

stać toalety przenośne, to dlaczego na ul. Konopnickiej nie mogą takie stanąć i wtedy 

utrzymanie należy do firmy.  

 

Ewa Czubek stwierdziła, że jako mieszkanka osiedla Śródmieście pamięta zdewastowane  

szalety, jej zdaniem tematem nie powinno być, czy te toalety powinny powstać, tylko jak 

powinny wyglądać.  

 

Andrzej Kopeć zapytał o zadanie „Przygotowanie dokumentacji dla tworzenia warunków 

mieszkaniowych” na które zwiększa się wydatki o kwotę 40 tys. zł, jaka jest ogólna kwota 

tego zadania po zwiększeniu.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że jest to kwota 440 tys.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 

wniosek Komisji Finansowo-Gospodarczej.  

W trakcie głosowania został ponownie odczytany wniosek komisji przez przewodniczącego 

komisji Andrzeja Kopcia. Katarzyna Dysarz zgłosiła prośbę reasumpcji głosowania z uwagi 

na pomyłkę w głosowaniu. 

 

Ireneusz Wiśniewski zapytał pani mecenas, czy można anulować głosowanie. 

 

Pani mecenas wyjaśniła, że pomyłka w głosowaniu nie jest powodem do przeprowadzenia 

reasumpcji głosowania, jednak jej zdaniem nie rozpoczęła się procedura głosowania, 

ponieważ przewodniczący cały czas ją tłumaczył. 

 

Radny Chudomięt stwierdził, że pan przewodniczący  powiedział, że rozpoczynamy 

głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że nie skończył mówić a radni zaczęli już głosować i 

nie powinni tego robić.  

 

Radny Chudomięt stwierdził, że skoro pojawiła się tablica z głosowaniem oznacza to, że ma 

przystąpić do głosowania.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że jego decyzją jest reasumpcja głosowania.  

 

Ewa Czubek zwróciła uwagę, że może przewodniczący niepotrzebnie tłumaczy proste 

wnioski komisji, co wprowadza niepotrzebny zamęt, wystarczy poddać wniosek pod 

głosowanie.  

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski poddał ponownie omawiany wniosek komisji pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

PRZECIW (11) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 
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NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący poinformował, że wniosek nie przeszedł. Następnie poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022 wraz z autopoprawką: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Dysarz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XLVIII/568/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 14. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć poinformował, że 

Komisja  stosunkiem głosów: „za” – 4 , ,,przeciw” –  3 , „wstrzymujących się” –  3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt  uchwały wraz z autopoprawką. Następnie zwrócił się z 

prośbą o odpowiedź na pytanie zadane na posiedzeniu komisji  związane z obniżeniem 

środków na utrzymanie czystości w mieście, czy będzie to miało wpływ na poziom tej 

czystości.  
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Artur Maruszczak poinformował, że obniżka wynika z rozstrzygnięcia przetargu, nie wpływa 

na zakres i jakość realizacji tego zadania.  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Katarzyna Dysarz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Adam Oczoś 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLVIII/569/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 czerwca 2022 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2022-2035  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 15. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem zadanym na posiedzeniu Komisji Finansowo-

Gospodarczej, ile kosztowała Strategia Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Skarbnik Joanna Hariasz poinformowała, że koszt strategii to 29.889,00 zł. 

 

Grzegorz Chudomięt przeczytał odpowiedź na swoje zapytanie z sesji 31 marca 2022 r., w 

którym zwrócił się z prośbą o wzmożone patrole i instalowanie fotopułapek przy altanach 

śmietnikowych. W odpowiedzi była informacja, że obowiązek zapewnienia porządku w 
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rejonie altan śmietnikowych spoczywa na właścicielach terenu. Radny podkreślił, że teren ten 

należy do gminy i gmina jest zobowiązana do utrzymania tam czystości.  

 

Tomasz Scheller nawiązał do tematu boiska na ul. Kołłątaja w Sławięcicach. Rada Osiedla w 

ostatnim czasie napisała oficjalne pismo, że jest uszkodzony piłkochwyt. Była informacja, że 

będzie wymieniony, ale nadal nie jest to zrobione. Zwrócił się również z prośbą o przycinkę 

drzew na poboczu przy ul. Daszyńskiego i Wróblewskiego, które zasłaniają latarnie oraz o 

załatanie dziur na osiedlu Sławięcice. Ponadto zapytał jak wygląda sytuacja z chemikaliami 

na ul. Strzeleckiej.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że trwa postępowanie i nie ma ostatecznego 

rozstrzygnięcia.  

 

Dominik Szustakiewicz, w związku z inicjatywą mieszkańców niektórych ulic osiedla 

Pogorzelec polegająca na złożeniu petycji do Orange Polska S.A. w sprawie ujęcia w swoich 

planach inwestycyjnych budowy sieci światłowodowej na tych ulicach, zwrócił się z prośbą, 

aby gmina poinformowała Orange Polska S.A. o planowanych remontach chodników i 

oświetlenia w celu skoordynowania tych prac. Pozwoli to na uniknięcie w późniejszym czasie 

sytuacji, w której ze względu na wykonane remonty gmina mogłaby nie wydać zgody dla 

Orange na budowę sieci światłowodowej.  

Radny złożył również wniosek o „zabezpieczenie” ulicy Piotra Skargi przed pojazdami o 

dużej masie całkowitej lub przewożące materiały niebezpieczne, które przejeżdżają przez tą 

ulicę do zakładów na ul. Bema i ul. Towarowej. Ulica Piotra Skargi jest ulicą osiedlową, dość 

ruchliwą i obecnie bardzo zniszczoną.  

Ponadto radny poruszył problem zostawiania hulajnóg elektrycznych w różnych miejscach 

utrudniając poruszanie się innym uczestnikom ruchu drogowego. Zapytał w jaki sposób 

można to rozwiązać. 

 

Prezydent Miasta podkreśliła, że to mieszkańcy porzucają te hulajnogi, niestety gmina nie 

może nic zrobić, zajmuje się tym firma, z którą gmina nie ma umowy.  

 

Ewa Czubek zwróciła uwagę, że pozostawienie hulajnogi poprzek chodnika stwarza 

zagrożenie dla osób niewidomych. 

 

Sławomir Wołkowiecki przychylił się do słów przedmówców odnośnie hulajnóg oraz ruchu 

ciężarówek na ul. Piotra Skargi, uważa, że ciężarówki nie powinny jeździć również ul. 

Kozielską, tylko ul. Partyzantów od strony lasu. Ponadto zapytał kiedy w Koźlu zostały 

czyszczone kanały burzowe.  

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak odpowiedział, że takie realizacje są przeprowadzane 

przez MWiK.  

  

Sławomir Wołkowiecki wspomniał również o słupach oświetleniowych w kozielskim parku, 

gdzie zostało wymienione oświetlenie, a stare słupy zostały. 
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Artur Maruszczak poprosił  o konkretną informację, które są to słupy.  

 

Grzegorz Chudomięt nawiązał do tematu hulajnóg, jego zdaniem pozostawione hulajnogi są 

zagrożeniem życia i zdrowia, są odpowiednie służby, które powinny interweniować. Firma 

odpowiadająca za hulajnogi nie może być zupełnie bezkarna.  

 

Hallina Mińczuk poinformowała, że dostała informację od mieszkańca, że we Wrocławiu 

znaleziono rozwiązanie - Straż Miejska zbiera te hulajnogi i odwozi na parking strzeżony. 

Firma, która ma na stanie te hulajnogi ponosi koszty parkingu.  

 

Prezydent Miasta stwierdziła, że zapyta komendanta Straży Miejskiej, ale jej zdaniem nie ma 

takiej możliwości.  

 

Tomasz Scheller poinformował, że w związku z drożejącym prądem, gmina Ujazd planuje 

zbudować własną farmę fotowoltaiczną, na którą będzie spora dotacja, jego zdaniem gmina 

Kędzierzyn-Koźle również może coś takiego zrobić, warto się nad tym zastanowić. Zwrócił 

się z pytaniem, czy wiadomo o ile mniej gmina zużyła prądu po zainstalowaniu 2500 latarni 

ledowych.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że gmina korzysta z fotowoltaiki np. w MZBK, gmina 

zużywa ok. 7000 MWh rocznie, na zamontowaniu oświetlenia ledowego zaoszczędzono ok. 

1000 MWh. W najbliższym czasie będzie zmieniane następne oświetlenie, jest 

dofinansowanie z Polskiego Ładu w kwocie 5 mln na wymianę oświetlenia.  

 

Andrzej Kopeć podzielił się opinią, że nie jest to dobry pomysł, aby wyłączyć ulicę Kozielską 

z ruchu ciężarówek, ciężarówki powinny pokonywać jak najmniejsze odległości. Jeśli weźmie 

się pod uwagę transport od strony obwodnicy, która niedługo będzie główną arterią 

dojazdową od autostrady A4, przy niemożności zjazdu obwodnicy łącznikiem z ul. Kozielską, 

ciężarówka do magazynu na ul. Towarowej musiałaby nadrabiać 4-5 km. Jego zdaniem ul. 

Piotra Skargi nie jest często wybierana przez kierowców ciężarówek, ul. Kozielska lub 

Partyzantów są to lepsze możliwości dojazdu do magazynów.  

 

Dominik Szustakiewicz poinformował, że widział dużą ciężarówkę jadącą przez ul. Piotra 

Skargi na ul. Towarową. Wrócił do tematu hulajnóg, podkreślił, że jest to duży problem, który 

należy rozeznać prawnie i spróbować rozwiązać, podobnie jak np. we Wrocławiu.  

 

Sławomir Wołkowiecki podzielił się opinią, że ul. Kozielska nie jest dobrym wyborem dla 

ciężarówek, szczególnie w godzinach szczytu, jest tam wiele przejść dla pieszych. Przejazd 

ulicą Partyzantów jest jego zdaniem dużo lepszym rozwiązaniem.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad.  
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Ad 16. 

Wolne wnioski 

 

Grzegorz Chudomięt, w  związku z nieporozumieniem w kwestii reasumpcji głosowania 

podczas dzisiejszej sesji, złożył wniosek w temacie sposobu przeprowadzenia głosowania. 

 

Ad 17. 

Zakończenie obrad  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XLVIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
Sesja zakończyła się o godzinie 19:35. 

 
Protokołowała: Xymena Wąsowicz (str. 1-11, 24-33) 

Protokołowała: Magdalena Słowik (str. 12-23) 
 


